
Zápis ze schůze výboru oddílu triatlonu TJ Spartak Třebíč dne 19. 10. 2021 

 

Přítomni: Milan Procházka, Jiří Března, Vendula Procházková, Zdeněk Mezlík, Martin Hanáček, Stanislav 

Mitiska 

 

Výbor projednal: 

1. Informace z jednání Valné hromady TJ Spartak Třebíč z 22.9.2021 (M. Procházka) 

2. Současný stav čerpání oddílových financí roku 2021.  

3. Dočerpání zbývajících finančních prostředků (dotační zdroje) na základě podkladů od paní Dobešové 

nutno ještě dočerpat cca 188.000 Kč.  

Realizovat výdaje:  

 proplácení startovného a cestovného dle nastavených pravidel 

 příspěvek na plavání 1000,- Kč/dítě (plavecký oddíl) (M. Procházka) 

 tri batohy jako odměna za reprezentaci oddílu (V. Procházková)  

 boty jako odměna (M. Hanáček) 

 computery (8 ks) + 1 radar pro skupinové tréninky pro starší děti za účelem pronájmu (S. Mitiska)  

 soustředění Nymburk pro užší výběr 

 soustředění pro všechny členy v Křižanově 

 pronájmy za tělocvičny – ZŠ Na Kopcích a ZŠ Budišov, posilovna Atom 

4. Činnost oddílu: 

a) uskutečnit valná hromadu oddílu – datum bude upřesněn dle Covidové situace 

b) plavání pro dospělé v pátek od 19 do 20 hodin – příspěvek 600,- Kč do konce ledna 2022 

c) informace o členech pro SpS a SCM na rok 2021/2022, přehled čerpání financí členů SpS a SCM 

2020/2021 (J. Března)  

d) zlepšení komunikace na závodech – společné zaregistrování a vyzvednutí startovních čísel v příští 

sezóně 

e) oddílový stan – je problém s dopravou a s jeho dalším využitím na závodech  

f) nabídka nevyužitých prostor pro oddílovou klubovnu na Fóru za 10.000 Kč/rok (M. Hanáček), 

schválen návrh a možno realizovat další kroky 

g) společné tréninky pro děti od 14 let v posilovně na Atomu pod vedením R. Oborného  

 

 

V Třebíči 31. 10. 2021       Zapsala Vendula Procházková 


